

3. In each year 1970 to date, how many government buildings have been rented out in the City of Ottawa and, in each case (a) to whom (b) what was the annual revenue derived?

4. In each year 1970 to date, how many government buildings were vacant and, in each case, what was the annual cost of their upkeep?

No. 256—Mr. Hnatyshyn—October 21

In regard to the 96 community pastures operated by PFRA, in each case (a) where is it located (b) what is its size (c) what was its (i) revenue (ii) cost for the years 1975, 1976 and the first six months of 1977?

No. 346—Mr. Cossitt—October 24

1. Did the Department of Public Works arrange and authorize the painting of a picture of the Governor General and his wife by Mr. Lemieux of Sillery, Quebec and, if so, on what date and what is the name of the highest ranking government official who authorized the painting?

2. (a) On what date did the artist commence painting and on what date did he complete his work (b) on how many occasions did he personally attend the Governor General and his wife?

3. Was the sum of \$35,000 paid to Mr. Lemieux and (a) if so, for what reason was this amount charged (b) if not, what was the amount paid?

4. What are the exact dimensions of the portrait and where is it located?

No. 423—Mr. Elzinga—October 31

1. Does the Chairman and/or President of (a) the Canadian Transport Commission (b) the Atlantic Pilotage Authority (c) Atomic Energy of Canada Limited (d) the Canadian Broadcasting Corporation (e) the Canadian Commercial Corporation (f) the Canadian Dairy Commission (g) Eldorado Nuclear Limited (h) the Export Development Corporation (i) the Farm Credit Corporation (j) the Great Lakes Pilotage Authority, Ltd. (k) the Laurentian Pilotage Authority (l) the National Arts Centre Corporation (m) the National Harbours Board (n) the Northern Transportation Company Limited (o) the Pacific Pilotage Authority (p) the St. Lawrence Seaway Authority (q) Teleglobe Canada (r) Uranium Canada, Limited (s) the Bank of Canada (t) Canadian National Railways (u) the Canadian Wheat Board (v) Central Mortgage and Housing Corporation (w) the Federal Business Development Bank (x) the Industrial Development Bank (y) the Government Telecommunications Agency (z) the Metric Commission (aa) the National Capital Commission (bb) the National Farm Products Marketing Council (cc) the National Film Board (dd) the Agricultural Stabilization Board (ee) the Anti-Inflation Board (ff) the Atomic Energy Control Board (gg) the Canadian Radio-television and Telecommunications Commission (hh) the Foreign Investment Review Agency (ii) the National Energy Board have an annual pass or special travel privileges from Air Canada or any other Canadian

3. Pour chaque année, de 1970 à maintenant, combien d'immeubles fédéraux ont été loués dans la ville d'Ottawa et, dans chaque cas, a) à qui, b) à combien se chiffrait le revenu annuel qui provenait de cette location?

4. Pour chaque année de 1970 à maintenant, combien d'immeubles fédéraux étaient vides et, dans chaque cas, à combien s'élevait le coût de leur entretien?

N° 256—M. Hnatyshyn—21 octobre

En ce qui concerne les quatre-vingt-seize pâturages communautaires exploités par l'Administration du rétablissement agricole des Prairies a) où sont-ils situés, b) quels en sont les dimensions, c) quels sont, pour chacun d'entre eux (i) les recettes (ii) le coût pour 1975, 1976 et le premier semestre de 1977?

N° 346—M. Cossitt—24 octobre

1. Le ministère des Travaux publics a-t-il pris des dispositions et donné l'autorisation pour que M. Lemieux de Sillery, Québec, peigne un portrait du Gouverneur général et de son épouse et, dans l'affirmative, à quelle date et quel est le nom du fonctionnaire appartenant à l'échelon le plus élevé qui a autorisé cette peinture?

2. a) A quelle date l'artiste a-t-il commencé à peindre et à quelle date a-t-il terminé son travail, b) à combien de reprises a-t-il eu l'occasion de rendre personnellement visite au Gouverneur général et à son épouse?

3. La somme de \$35,000 a-t-elle été payée à M. Lemieux et, a) dans l'affirmative, pour quel motif ce montant a-t-il été facturé, b) dans la négative, quel a été le montant payé?

4. Quelles sont les dimensions exactes du portrait et où est-il situé?

N° 423—M. Elzinga—31 octobre

1. Le président du conseil d'administration ou le président de a) la Commission canadienne des transports, b) l'Administration de pilotage de l'Atlantique, c) l'Énergie atomique du Canada, Limitée, d) la Société Radio-Canada, e) la Corporation commerciale canadienne, f) la Commission canadienne du lait, g) l'Eldorado Nucléaire Limitée, h) la Société pour l'expansion des exportations, i) la Société du crédit agricole, j) l'Administration de pilotage des Grands Lacs, k) l'Administration de pilotage des Laurentides, l) la Corporation du Centre national des arts, m) le Conseil des ports nationaux, n) la Société des transports du Nord Limitée, o) l'Administration de pilotage du Pacifique, p) l'Administration de la voie maritime du Saint-Laurent, q) Téléglobe Canada, r) Uranium Canada Limitée, s) la Banque du Canada, t) les Chemins de fer nationaux du Canada, u) la Commission canadienne du blé, v) la Société centrale d'hypothèques et de logement, w) la Banque fédérale de développement, x) la Banque d'expansion industrielle, y) l'Agence de télécommunications gouvernementales, z) la Commission du système métrique, aa) la Commission de la Capitale nationale, bb) le Conseil national de commercialisation des produits agricoles, cc) l'Office national du film, dd) l'Office de stabilisation des prix agricoles, ee) la Commission de lutte contre l'inflation, ff) la Commission de contrôle de l'énergie atomique, gg) la Commission canadienne de la radiotélévision et des télécommunications, hh) l'Agence